

C. Professional Qualification / Membership 專業資歷

Name of Professional Body 專業團體名稱	Qualification / Award 所獲專業資格	How obtained (e.g. by examination, election) 如何獲取 〔如考試，推選〕	Date Obtained (Month / Year) 獲取日期 〔月 / 年〕

D. Employment Record (in chronological order) 就業詳情〔按日期順次序列出〕

[illegible]

E. Details of Present / Last Employment Package 現職或最後就業的薪酬待遇

Present / Last Salary : HK\$ _____ per *month/day/hour x _____ Months Incremental Date (if applicable) : _____
現職或近職薪酬 每*月/日/小時 月 增薪日期(如適用)

Other Allowances (please specify) : _____
其他津貼(請列明詳情)

Expected Salary : HK\$ _____ per *month/day/hour and HK\$ _____ per annum.
要求薪酬 每*月/日/小時 及 每年

Length of notice required / If appointed, the earliest available date _____
離職所需通知期／如獲錄用，可於上任日期 _____

F. Availability - for Part-time Position Applicants to Complete (可工作的時段 - 由兼職職位申請人填寫)

[illegible]

G. Additional Information 附加資料

Please provide any further information about yourself which may support your application.
如有附加資料有助 台端之申請，請於下面填寫。

H. Criminal Records 刑事紀錄

Have you involved / committed any criminal offence(s)? 台端曾否涉及 / 干犯任何刑事事件?

(Note : A criminal conviction is not necessarily a barrier to APA appointment) (註：有刑事紀錄不一定影響本學院取錄與否) #

☐ Yes 是

☐ No 否

If yes, please specify 如是，請列明詳情 _____

I. Other 其他

(a) Have you applied for and attended an interview for any other position within the Academy during the past 12 months?

在過去十二個月內，台端是否有申請並參加學院職位的面試? #

☐ Yes 是

☐ No 否

If yes, please specify the date, position and department 如是，請列明面試日期職位及部門 _____

(b) If you have any associations working in the Academy, please give their names in full and indicate their relationship with you.

應徵者如認識香港演藝學院職員，請列明其姓名、職位及與應徵者之關係。

J. Declaration 申請人聲明

I declare that the information given above is correct and complete to the best of my knowledge and that the documents provided by me in connection with this application are true copies. I will produce the original / certified true copies of all identification and qualification documents as and when required by the Academy. I understand that if I knowingly supply false information or withhold any material information, The Hong Kong Academy for Performing Arts shall have the right to rescind any verbal / written offer of appointment and I shall render myself liable to dismissal if I am eventually appointed by the Academy.

本人謹此聲明以上所提供的資料均屬真實及所附證明文件皆為真確副本。本人會按學院要求提供有關身份及資歷文件的正本 / 核實真確本予學院作查核。本人明白倘若故意虛報資料或隱瞞重要事實，香港演藝學院可取消已發出的口頭或書面聘約，即使本人已獲聘任亦可被解僱。

Date 日期 _____

Signature 簽署 _____

* Delete as appropriate 請將不適用之部份劃去

Please "X" as appropriate 請於適當空格加X號